
 

ROMÂNIA 
JUDEŢUL MUREŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BATOŞ 
Web: www.primariabatos.ro ,  E-mail: batos@cjmures.ro 

Cod Fiscal 5181030, Batoş 547085, nr. 302, Telefon / Fax 0265 544212 
 

Nr.  2887 din 31.05.2022 

P R O C E S –V E R B A L 

încheiat azi 31 mai  2022 
 

Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 

comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  
Primarul comunei Batos, Cotoi Dumitru, prin Dispozitia nr. 88/25.05.2022 a convocat 

Consiliul Local al comunei Batos, judetul Mures in sedinta ordinara pentru data de 
31.05.2022, ora 13.00. 
 PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, BITA VALERIU-

AUREL, CIMPEAN VASILE-AUGUSTIN, FULOP DOMOKOS, GLIGA IOAN, MARCUS 
IOAN, MARIAN TEODOR – RAUL, ONOFREI DANIELA,  TODEA MARIA, TAMASAN 

EMIL-CORNEL, URBAN WALTER-MICHAEL. 
PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general Macarie Marcela, 
doamna inspector Lepadat Loredana.  

Doamna secretar general al u.a.t. Batos - sunt prezenti 13 consilieri, astfel 
potrivit OUG nr. 57/2019 constatam faptul ca sedinta este legal constituita. Toate 
punctele inscrise pe ordinea de zi sunt insotite de documentele prevazute de Codul 

administrativ.  
In conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 

aprobare procesul-verbal al sedintei extraordinare din data de 17.05.2022 daca sunt 
completari, modificari, adaugiri?cine este pentru, impotriva, abtineri? si se voteaza in 
unanimitate cu  13 voturi pentru. 

Domnul primar solicita suplimentarea ordinii de zi cu un punct: 
1. Proiect de hotarare privind privind aprobarea solicitării prelungirii  scrisorii  

de garanţie  cu nr. 296 din data de 27.06.2018  in valoare de 576.453 lei   

eliberată de  FNGCIMM-SA-IFN  în vederea garantării către A.F.I.R. a 
avansului solicitat pentru finanţarea proiectului integrat MODERNIZAREA, 

RENOVAREA SI DOTAREA CAMINULUI CULTURAL LOCALITATEA  UILA, NR. 

116, COMUNA BATOȘ” -masura 7.6 până la data de 01.12.2022. 
Se supune la vot ordinea de zi, cu modificarile aduse, cine este: Pentru? 

Impotrivă? Abțineri? : 
 

O R D I N E     D E    Z I 

 

1. Proiect de hotarare privind indexarea cu rata inflatiei a impozitelor și 
taxelor locale pentru anul fiscal 2023. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului de 
venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  I anul 2022. 

3. Proiect de hotarare privind utilizarea fondului de rezerva bugetara 

constituit pentru anul bugetar 2022. 
4. Proiect de hotarare privind rectificarea Bugetului Local al Comunei Batos 

pe anul 2022. 
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5. Proiect de hotarare privind aprobarea retragerii unor unităţi 
administrativ teritoriale din Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară 
„AQUA INVEST MUREŞ”. 

6. Proiect de hotarare privind privind aprobarea solicitării prelungirii  
scrisorii  de garanţie  cu nr. 296 din data de 27.06.2018  in valoare de 
576.453 lei   eliberată de  FNGCIMM-SA-IFN  în vederea garantării către 

A.F.I.R. a avansului solicitat pentru finanţarea proiectului integrat 
MODERNIZAREA, RENOVAREA SI DOTAREA CAMINULUI CULTURAL 

LOCALITATEA  UILA, NR. 116, COMUNA BATOȘ” -masura 7.6 până la data 
de 01.12.2022 

7.  Cereri. 
8 . Diverse. 

 
si se voteaza in unanimitate cu 13 voturi pentru. 

 
Punctul 1.  

1. Proiect de hotarare privind indexarea cu rata inflatiei a impozitelor și 
taxelor locale pentru anul fiscal 2023. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – proiectul de hotarare s-a intocmit conform prevederilor 
Codului fiscal si a comunicarii de catre INS a nivelului ratei inflatiei. 

Domnul consilier Fulop Domokos – ce o sa faca populatia in acest sens, Guvernul s-a 
zbatut ca plafoneaza preturile. 

Doamna presedinte de sedinta Todea Maria  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 13 voturi 
pentru.  

Se adopta hotararea nr. 24 din 31.05.2022 privind indexarea cu rata inflatiei a 

impozitelor și taxelor locale pentru anul fiscal 2023. 
 
Punctul 2. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului de 

venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  I anul 2022. 

Doamna inspector Lepadat Loredana – prezinta raportul la proiectul de hotarare, 
veniturile incasate sunt in suma de 2.248.129,20, cheltuieli in cuantum de 

1.292.605,65 si excedentul este de 955523,55 lei. 
Domnul consilier Marcus Ioan – pe anul asta? 
Doamna inspector Lepadat Loredana – da, fara excedentul anilor trecuti. 

Doamna presedinte de sedinta Todea Maria  – avand in vedere ca nu mai sunt 
discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 13 voturi 
pentru.  

Se adopta hotararea nr.25 din 31.05.2022 privind aprobarea contului de 
execuţie al bugetului de venituri şi cheltuieli al comunei Batoş pentru trimestrul  

I anul 2022. 
 
Punctul 3. 

3. Proiect de hotarare privind utilizarea fondului de rezerva bugetara 
constituit pentru anul bugetar 2022. 

Doamna inspector Lepadat Loredana – prezinta raportul de specialitate. 
Doamna presedinte de sedinta Todea Maria  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 13 voturi 

pentru.  



Se adopta hotararea nr.26 din 31.05.2022 privind utilizarea fondului de 
rezerva bugetara constituit pentru anul bugetar 2022. 
 

Punctul 4. 
4. Proiect de hotarare privind rectificarea Bugetului Local al Comunei Batos pe 

anul 2022. 

Doamna inspector Lepadat Loredana – prezinta raportul de specialitate. 
Doamna presedinte de sedinta Todea Maria  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 13 voturi 
pentru.  

Se adopta hotararea nr.27 din 31.05.2022 privind rectificarea Bugetului 

Local al Comunei Batos pe anul 2022. 
 
Punctul 5. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea retragerii unor unităţi administrativ 
teritoriale din Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară „AQUA INVEST 

MUREŞ”. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – la solicitarea A.D.I. Aquainvest s-a intocmit proiectul 
de hotarare, sunt u.a.t.-uri care s-au retras din asociatie. 

Domnul consilier Marcus Ioan – care e motivul pentru care se retrag, poate ne 
impiedica sa depunem proiecte pentru a obtine fonduri? Veniti cu niste explicatii, noi 

nu prea stim nimica. Tot ce am primit am pus pe grup, nu stiu care imi e locul in 
consiliu, sa fim si informati. Sunt sedinte generale, ce vor oamenii ? e o obligatie. Care e 
motivul de pleaca. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – au sursa proprie.  
Domnul consilier Marcus Ioan – daca Aquainvest nu isi asuma sa faca canalizarea noi 
de ce stam?n sunt convins ca si cei trei fac parte din Master Plan. Ceva nu merge in 

Master Plan. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – puteti sa va opuneti. 

Domnul consilier Marcus Ioan – de ce aia se retrag si noi stam? Incerc sa pornesc o 
discutie la care sa primesc un raspuns. Unde s-a dus pavajul de la Nicolita acum nu 
stiu cat timp? 

Domnul consilier Fulop Domokos – apa furnizata nu e potabila, este specificat ce 
presiune trebuie sa aiba.  

Doamna consilier Todea Maria -am dus apa la analiza si a iesit in parametrii.  Nu cred 
ca bei apa de la retea. 

Doamna presedinte de sedinta Todea Maria  – avand in vedere ca nu mai sunt 

discutii sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 13 voturi 
pentru.  

Se adopta hotararea nr.28 din 31.05.2022 privind aprobarea retragerii unor 

unităţi administrativ teritoriale din Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară 
„AQUA INVEST MUREŞ”. 

 
Punctul 6. 
6. Proiect de hotarare privind privind aprobarea solicitării prelungirii  scrisorii  

de garanţie  cu nr. 296 din data de 27.06.2018  in valoare de 576.453 lei   
eliberată de  FNGCIMM-SA-IFN  în vederea garantării către A.F.I.R. a 
avansului solicitat pentru finanţarea proiectului integrat MODERNIZAREA, 

RENOVAREA SI DOTAREA CAMINULUI CULTURAL LOCALITATEA  UILA, NR. 

116, COMUNA BATOȘ” -masura 7.6 până la data de 01.12.2022 



Doamna presedinte de sedinta Todea Maria  – avand in vedere ca nu sunt discutii 
sau propuneri supun la vot propunerea executivului si se voteaza cu 13 voturi pentru.  

Se adopta hotararea nr.29 din 31.05.2022 privind aprobarea solicitării prelungirii  

scrisorii  de garanţie  cu nr. 296 din data de 27.06.2018  in valoare de 576.453 lei   

eliberată de  FNGCIMM-SA-IFN  în vederea garantării către A.F.I.R. a avansului solicitat 

pentru finanţarea proiectului integrat MODERNIZAREA, RENOVAREA SI DOTAREA 

CAMINULUI CULTURAL LOCALITATEA  UILA, NR. 116, COMUNA BATOȘ” -masura 7.6 până 

la data de 01.12.2022. 

 
Punctul 7. 

7. Cereri. 
Cererea nr. 2843/26.05.2022 a S.C. Ianarex solicita concesiunea unei 

suprafate de teren din domeniul public. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – o rog pe dna secretar sa ne spuna modalitatea de 
concesiune. 

Doamna secretar general – conform prevederilor Codului administrativ concesiunea se 
realizeaza prin licitatie. Suprafata de teren trebuie dezmembrata si apoi intocmita 
documentatia pentru concesiune, raport de evaluare, studiu de oportunitate. Pentru a 

stabilii redeventa trebuie aprobat raportul de evaluare. 
Domnul consilier Abos Ferencz – daca nu poti sa concesionezi atunci a cui e obligatia 

de a amenaja.  
Domnul consilier Marcus Ioan – inclusiv pentru pavaj iti trebuie autorizatie de 
constructie.  

Este prezent domnul Sentanai Silviu. 
Domnul primar Ctoi Dumitru – ce presupune aceasta amenajare? 
Domnul Sentanai Silviu – sa fie iarba verde, gazon, asfalt. 

Domnul consilier Tamasan Emil – se va incadra intr-un plan viitor? 
Domnul consilier Marcus Ioan – trebuie sa il avem noi si sa ii spunem ce trebuie sa 

faca. 
Domnul Sentanai Silviu – in stanga e scoala.  
Vreau sa fie ceva frumos dar vreau un raspuns pe hartie. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – nu e nevoie de concesionare fiecare isiintretine spatiul 
din fata proprietatii. 

Domnul Sentanai Silviu -vreau sa fie ceva frumos dar vreau un raspuns pe hartie. 
Domnul consilier Fulop Domokos – nu se poate prin hotarare? 
Domnul consilier Abos Ferencz – sa fie locuri de parcare la agentii economici. 

Domnul Sentanai Silviu – parcarea nu e ok in fata unui agent economic, daca eu 
parchez in fata caseii la dumneavoastra nu va convine.  
Domnul consilier Marcus Ioan – sa interzicem activitatile economice prin hotarare. 

Domnul Sentanai Silviu – verbal nu ma incalzeste. 
Domnul consilier Tamasan Emil – acum s-a adus la cunostinta consiliului solicitarea. 

Domnul consilier Marcus Ioan – nu se gaseste acuma dar trebuie sa se gaseasca. 
Domnul Siviu Sentanai – va fi spatiu verde, tuia, pavaj. 
 

Punctul 8. 
8. Diverse.  

1. Domnul consilier Tamasan Emil – sper sa intre viata in normal, ar fi util sa 
facem pliantele de promovare a comunei. Au loc tot felul de festivaluri, la 
Rastolita poate ar fi agenti economici din comuna care ar dori sa participe si 



pot sa amenajeze casa de acolo. Maine este ziua tuturor copiilor, se 
organizeaza ceva? Sa nu uitam sa ne cinstim eroii . 

2. Domnul consilier Abos Ferencz – avem un nou regulament pentru obtinere 

finantare de catre cultele religioase, daca stiu reprezentantii cultelor. Scoala 
de la Uila e asa ca in toamna trecuta. Imobilele nu sunt in inventar dar de la 
impozite le vin scrisorile. Am aut pasune disponibila dar nu am vazut un 

anunt cu disponibilul, 65 ha, de unde a stiut populatia sau e cu atribuire 
directa? La Uila s-a masurat ceva dar nicidecum pe acolo. 

3. Domnul consilier Marcus Ioan – in 13.05 s-a dus de la Niculita pavaj si 
borduri cu masina lui Sulea. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – al cui pavaj? 

Domnul consilier Marcus Ioan – banuiesc ca al primariei. 
Domnul consilier Tamasan Emil – eu am luat 9 piese si 4 borduri de am inlocuit. 
Domnul consilier Marcus Ioan – cu asfaltarea in ce stadiu suntem? Este program de 

finantare pentru gradinite si crese, aveti in vedere sa ne inscrie, e [publicat in Monitorul 
Oficial din 10.06. 

Daca iti vinzi animalele omul pastreaza pasunea si maiia si subventie? 
Codul administrativ ne spune ca sedintele sunt lunare, o comunitate e condusa prin 
consiliul local, avem 2 luni fara sedinte, cum se poate conduce o comuna ca sa nu se 

intruneasca consiliul? Daca e vorba de economie putem sa o facem benevol. 
Referitor la adunarile generale – oamenii ar trebui sa stie, cu cine vorbesti iti spune ca 

se face ce se vrea. Faptul ca nu harazim nu cred ca ne incurca sa ne adunam. Ma simt 
in plus aici, acelasi lucru se face ca imi vine sa nu mai vin. E primarul care e fruntea 
iar restul sunt incasatori de bani. Partea proasta ca nici lucrurile nu merg foarte bine ci 

destul de prost. Ar trebui sa tragem toti in aceeasi directie, ne-ar ajuta sa mergem 
inainte. Domnul Tamasan a raspuns in locul primarului, drumurile sunt varza, noi 
suntem unde suntem, economii sa nu mai vorbim, excedentul e artificial, ca o branza 

facuta din lapte praf. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – nu am prevazut pentru asfaltare? 

Domnul consilier Marcus Ioan- cand? avem 95.000 necheltuiti, banii se davalorizeaza, 
ma iertati ca va spun dar e proasta gospodarire.  
Domnul primar Cotoi Dumitru – din astfel de gospodarii am bagat apa la Uila.  

4. Doamna consilier Onofrei Daniela –este nevoie de cosuri de gunoi in Cusma, 
in capatul strazii, daca se face ceva in privinta repararii podului din centru, ar 

trebui sa se coseasca si sa se puna banci la terenul sintetic. Proiectul cu 
paraul din centru? Daca ne mai puteti spune ceva de scoala veche, nu cea 
unde se fac cursuri. Trotuarele mai sunt in garantie, daca s-au refacut unde 

sunt stricate . 
5. Domnul consilier Fulop Domokos – am mai spus de amenajarea centrului, 

inlocuire arbusti ornamentali pe langa Lut, dig, sunt uscati. Daca  se poate sa 

se ajute la Hanul Cailor cu ceva masini de sort, prund, este 1km, au 
evenimente, nunti, botezuri, tabere de copii. Drumul este in intravilan, ne 

promoveaza si pe noi. 
 
Domnul primar raspunde: 

1. Vom demara intocmirea pliantelor. Va trebui sa luam legatura cu 
presedintele festivalului de la Rastolita si sa vedem daca casuta se poate 
utiliza. Maine sunt activitati la scoala si dupa masa pentru cei mari. La 

terenurile de sport mai distrug dar daca le atragi atentia fac si curatenie, 
sunt coji de seminte si tigari. In data de 2 iunie se vor depune la 

monumentele eroilor coroane de flori. 



2. Sa se depuna cereri conform hotararii, la comisie si sa primeasca si cei care nu 
au primit. S-au facut si mai sunt lucrari de facut la scoala Uila. Voi solicita 
informatii despre imobilele de la Uila, de care ati spus. Pentru suprafata de pasune 

disponibila au fost depuse cereri. 
Domnul consilier Abos Ferencz – sunt 65 ha pasune, nu le muti, daca erau 100 de 
persoane, asta nu e mostenire. E pentru toata comuna disponibilul? Am avut un 

anunt? Pe ce perioada s-a incheiat contractul? 
Domnul consilier Gliga Ioan – anuntul a fost publicat pe site-ul primariei si a fost si 

la avizier cu disponibilul de pasune din data de 18.04.2022. cel care are contract 
pentru pasune pentru 10 vaci chiar daca vinde 5 vaci tot isi acopera incarcatura. 
Domnul consilier Abos Ferencz – de ce ati mai numarat la inceput de contract. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – oricata pasune ii dai nu ii ajunge. 
Domnul consilier Marian Teodor Raul – sa facem un regulament ca ii putem lua 
suprafata. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – erau adunari cand puneam ciobanii si pastorii, si 
atunci erau nemultumiri. Niciodata nu se va rezolva, numai atunci cand nu va mai fi 

subventie. Se face masuratoare pe titlurile eliberate. 
Domnul consilier Abos Ferencz – s-a masurat dar nu e zona aia.  
Domnul consilier Gliga Ioan – 100% e zona aia.  

Domnul consilier Abos Ferencz – sunt titluri de proprietate si pe Batos si pe Sieut, 
limita judetului a fost mutata in 68 si ei au luat si in 90. 

Domnul consilier Gliga Ioan – masuratorile topo se fac conform cu situatia. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – avem si in comuna.  
3. La Goreni dupa camin i-am spus sa inlocuiasca, cred ca a venit si aluat de acolo.  

Domnul consilier Marcus Ioan – dar nu e al primariei? 
Domnul consilier Abos Ferencz – in zona parohiei ortodoxe mai e in garantie 
trotuarul? 

Domnul primar Cotoi Dumitru – asfaltare vom face anul asta, domnul Marcus 
depune documente pentru obtinere avize. 

Domnul consilier Gliga Ioan – materialul lemnos pentru care am stabilit pretul de 
pornire la licitatie in sedinta anterioara s-a vandut cu 505 lei/mc. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – pentru cresa conditia este sa poti acoperi suprafata 

de teren necesara pentru un copil. 
Domnul consilier Marcus Ioan – se pot face piste de biciclete. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – trebuie sa fie doua obiective ( scoala si biserica) sa 
nu afecteze circulatia. 
Poti sa vinzi dar sa nu iti scazi incarcatura minima.  

Domnul consilier Abos Ferencz – nu am putea sa cerem noi in fiecare an situatia? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – la adunarile generale oamenii nu mai participa, de 
doi ani nu mai facut. Stim ca lucrurile nu merg bine dar nu toate sunt perfecte. Mi-

ar placea si mie ma mergem in aceeasi directie, o sustin si eu. 
Domnul consilier Marcus Ioan – e faptul ca nu se fac sedinte, ne provoaca, suntem 

desconsiderati. 
4. Cosuri de gunoi vom mai pune. Se vor face completari la podul din centru. Cosit 
se face peste tot.  

Domnul consilier Fulop Domokos – cate cositoare sunt? 
Domnul consilier Andone Teodor – una, dar iarba creste peste tot. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – la terenul de sport este o banca.  

Domnul consilier Gliga Ioan – a fost slujba la biserica si au fost luate si duse in 
curte, se vor duce inapoi.  

Domnul primar Cotoi Dumitru – se lucreaza la proiectul cu paraul. 



Doamna consilier Onofrei Daniela – e cu taluzare sau cum e? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – haideti la primarie si studiati. 
Domnul consilier Marcus Ioan – nu era normal sa il aduceti sa il vedem, sa purtam 

discutii. 
     Domnul primar Cotoi Dumitru – pentru scoala veche – nu avem inca expertiza dar 
reabilitarea costa foarte mult.  

Domnul consilier Marcus Ioan – sa nu faca la vreo cetate dacica ca atunci trebuie 
toate demolate. 

Doamna consilier Banciu Elena – sa stim ce facem cu ea mai intai. 
Domnul consilier Abos Ferencz – preotul evanghelic a stiut inainte de cumparare ca 
aia va fi demolata. Nu stiu ce se poate face cu ea, e singura care are un istoric. 

Domnul consilier Marcus Ioan – expertul a urcat in ea? E de reparat, a rezistat din 
anul 1840 si e cu etaj. Tot ce e vechi e pe piatra, rezista mai mult decat cele noi. Ar 
trebui sa se faca sedinta in care sa vina lumea cu propuneri. 

Domnul consilier Abos Ferencz – sa se faca sediu de primarie. 
Domnul primar Cotoi Dumitru -  o cladire noua costa mai mult decat reabilitarea. 

Doamna consilier Banciu Elena – daca nu avem scopul pentru ce o reabilitam? Doar 
sa ne uitam la ea? 
Domnul consilier Marcus Ioan – care e utilitatea?magazin, gradinita? 

Doamna consilier Banciu Elena – vezi o primarie cu zidurile alea? 
Domnul consilier Abos Ferencz –in Bihor este. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – daca nu stim, sa se decupeze o fasie de 20-30 cm 
din asfalt sa poata respira. 
Domnul consilier Marcus Ioan – are izolatie. 

Doamna consilier Todea Maria – cine a facut aceste constatari? 
Doamna consilier OnofreinDaniela – a fost un proiectant din Germania. 
Doamna consilier Todea Maria – a dat in scris?sa stiu si eu. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – se intervine cu reparatii la trotuare.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – 2 ani a fost garantia, s-amarit acum la 3 ani, dar 

pentru garantie este si o suma de bani? 
Doamna inspector Lepadat Loredana – nu, dar ar fi ok sa se retina. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – dar daca da faliment? 

Domnul consilier Marcus Ioan – sa fie garantie bancara, in constructii asta se aplica, 
se prevede in caietul de sarcini.  

Domnul consilier Fulop Domokos – la lucrarile de stat se face.  
5. Domnul primar Cotoi Dumitru – vom face completari cu copaci, nu am vazut 
lipse, am cautat castan pentru plantat. 

La Hanul Cailor de doua saptamani s-a sapat sant cu buldo, se continua cu santurile, 
il sprijinim pentru drum, am dus si un cilindru compactor.  
Domnul consilier Abos Ferencz – la Uila in sat cand o sa fie o piatra mica? 

Domnul consilier Gliga Ioan – s-au dus doua masini la Uila, iese un praf ca in Sahara, 
se circula cu motociclete, ATV-uri. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – sa se opreasca circulatia ca sa se dea cu rolele. 
Domnul consilier Abos Ferencz – la scoala jgheaburile sunt pline, sunt si nuci lipiti de 
scoala. 

Domnul primarv Cotoi  Dumitru – in data de 24.06 Forumul german organizeaza  un 
eveniment la caminul cultural din Batos. Prioritate pentru proiectul cu scoala depus la 
CNI este realizarea incalzirii. 

Domnul consilier Abos Ferencz – dar se poate fara geamuri? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – vor costa mai mult ca incalzirea. 

Doamna consilier Banciu Elena – pe hol spatiul e mare si e rece. 



Domnul consilier Marcus Ioan – sa se solicite oferte pentru incalzire si pentru geamuri. 
Proiectul nu se poate modifica? Dirigintele poate face modificari. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – geamurile sunt foarte scumpe, nu putem astepta inca 

o iarna. 
Domnul consilier Abos Ferencz – la caminul de la Uila se vede diferenta de pret de 
cand este centrala. 

Doamna presedinte de sedinta, având în vedere faptul că problemele înscrise pe 
ordinea de zi au fost epuizate, va multumesc pentru prezenta si declar închise lucrările 

şedinţei Consiliului local Batoş. 

               PRESEDINTE DE SEDINTA 

                           CONSILIER                                      Contrasemneaza, 

         Todea Maria                   SECRETAR GENERAL, 

                                                                                      Macarie Marcela 


